
 

 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 12 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Magdalena Łangowska 

• Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej sp. z o.o. – Anna Kurzawa-

Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

Radny nieobecny: Krycki Adam, Olech Marcin, Tutak Bartłomiej 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXIII i XXXIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2021”, 

4.2 określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica Kaszubska na rok szkolny 

2021/2022, 

4.3 nadania nazw ulicom w miejscowości Dobra, 

4.4 zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

5. Przyjęcie Planu zbywania z zasobu nieruchomości i nabywania do zasobu nieruchomości Gminy 

Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 

8.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

8.4 Komisji Spraw Społecznych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 



 

 

10. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXIII i XXXIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2021”, 

4.2 określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica Kaszubska na rok szkolny 

2021/2022, 

4.3 nadania nazw ulicom w miejscowości Dobra, 

4.4 zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

4.5 zmieniająca uchwałę nr II/13/2018 w sprawie powołania Komisji Kultury i Oświaty. 

5. Przyjęcie Planu zbywania z zasobu nieruchomości i nabywania do zasobu nieruchomości Gminy 

Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 

8.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

8.4 Komisji Spraw Społecznych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:05 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność trzech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

W tym punkcie radny Krzysztof Badowski złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie po punkcie 4.4 punktu 4.5 uchwały zmieniającej skład osobowy Komisji Spraw 
Społecznych. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem formalnym. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził przerwę w celu zredagowania projektu 
uchwały.  

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z XXXIII i XXXIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

W godzinach 11:10-11:30 trwała przerwa w o obradach. 

Po przerwie zapoznano radnych z treścią proponowanego projektu uchwały i przystąpiono do 
zatwierdzenia porządku obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2021”, stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr XXXV/244/2021 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica 
Kaszubska na rok szkolny 2021/2022, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXV/245/2021 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic drogom położonym w miejscowości Dobra, stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXV/246/2021 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska wyjaśniła potrzebę wprowadzenia zmian w budżecie gminy. 
Wyjaśnienia wraz z projektem uchwały stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXV/247/2021 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr II/13/2018 w sprawie powołania Komisji Kultury 
i Oświaty, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXV/248/2021 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 5 

Plan zbywania z zasobu nieruchomości i nabywania do zasobu nieruchomości Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu. 
 
W wyniku zarządzonego głosowania Plan została podjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu. 



 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 8-8.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Dębica Kaszubska. 

Ad. 8.2 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Cech poinformował, że komisja spotkała się 
podczas sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Dębica Kaszubska oraz posiedzenia wspólnego wszystkich 
komisji Rady Gminy. 

Ad. 8.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się podczas sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Dębica Kaszubska oraz posiedzenia wspólnego 
wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 8.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zwrócił się o możliwość postawienia lustra drogowego na 
skrzyżowaniu ulicy Brzozowej i Wodnej. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że w tej sprawie było składane pismo do 
Starostwa Powiatowego. Na podstawie wizji terenowej odmówiono zgody montażu lustra drogowego. 

Radny Roman Cech poprosił o przedstawienie szczegółów związanych z programem „Polski Ład” 
i inwestycji, które miałyby powstać w ramach tych środków. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gmina złożyła trzy wnioski w ramach programu. 
Założeniem jest modernizacja oczyszczalni ścieków w miejscowości Dębnica Kaszubska, przebudowa 
i budowa infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w miejscowości Jamrzyno-Ochodza-Motarzyno i Krzywań 
na terenie Gminy Dębnica Kaszubska oraz przebudowa drogi w miejscowości Skarszów Górny wraz 
z siecią kanalizacji sanitarnej, wodociągowej i deszczowej. Aby móc ubiegać się o takie dofinansowanie 
gmina musi zabezpieczyć wkład własny w wysokości 5% całej kwoty. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski poprosił o przekazanie informacji dotyczących budowy 
żłobka w Dębnicy Kaszubskiej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w 2016 roku temat żłobka był rozpatrywany, ale 
z uwagi na wprowadzenie programu 500+ zainteresowanie było małe. Żaden z posiadanych budynków 
gminnych nie spełniał wymogów stawianym żłobkom, dlatego zaplanowano budowę nowego budynku 
przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dębicy Kaszubskiej. Planowana jest budowa żłobka na 60 dzieci, 
z czterema salami dydaktycznymi, całą infrastrukturą towarzyszącą i zapleczem. Wniosek jest składany 
w ramach programu Maluch+, który dofinansowuje budowę wraz z funkcjonowaniem żłobka 
w wysokości 33 000 złotych na jedno dziecko. Rozpoczęcie działań żłobka planowane jest na 1 lutego 
2023 roku. 

 



 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski o godzinie 12:29, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

 

Protokołowała: 
Emilia Szymaniuk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 


